

VERSLAG VAN DE ALGEMEN LEDENVERGADERING 13-05-2022

1. **De voorzitter opent** de vergadering met een welkom voor de 28 aanwezigen. 6 Leden zijn afwezig nadat zij zich hebben afgemeld.

De voorzitter legt uit dat door de coronaproblemen de A.L.V. van 2020 en 2021 niet zijn doorgegaan. Dat betekent dat er tijdens deze vergadering zowel de Financiële als de Algemene Jaarverslagen van 2019, 2020 en 2021 behandeld en besproken zullen worden. Dit tijdvak van 2019 t/m 2021 telt eveneens voor de controle door de Kascommissie.

2. **Jaarverslag:**

De secretaris leest de jaarverslagen voor van de jaren 2019, 2020 en 2021.

Het jaarverslag over 2019 werd samengesteld door onze vorige secretaresse Chantal. Dit verslag stond ook al bij de downloads op onze website.

De jaarverslagen over 2020 en 2021 werden samengesteld door de huidige secretaris met hulp van de voorzitter. Deze 2 jaarverslagen worden op korte termijn toegevoegd aan de downloads op onze website, te vinden onder de titel "DOWNLOADS" en dan "JAARVERGADERINGEN".

Van de kant van de leden werden er geen vragen gesteld en geen corrigerende opmerkingen gemaakt

3. **Financiële Jaarverslagen 2019 t/m 2021**

Lei wilde weten waarom er ergens in 2019 €40,- is uitgegeven maar daarvoor geen rekening of ander uitgavebewijsdeel is terug te vinden. Zeer waarschijnlijk betreft dit een vergoeding aan iemand die kortstondig onze bassist op een aantal repetities en een uitvoering heeft vervangen. Het bestuur kan met deze uitleg akkoord gaan en de aanwezige leden eveneens.

Ook werd de vraag gesteld waarom een deel van het verenigingsgeld op een spaarrekening staat. Voor het ontvangen van creditrente is dit niet nodig. De penningmeester zegt toe dat een deel hiervan weer teruggeboekt kan worden naar de lopende betaalrekening.

Wilma wilde graag weten waarvoor er dan wel gespaard wordt. Waarop de voorzitter antwoordde dat dit kan zijn voor:

De uitbreiding van de geluidsinstallatie als dit nodig wordt

Vervanging van onderdelen van het drumstel

Uitgaven die gemaakt gaan worden voor een feest vanwege het 25jarig bestaan

Aanschaf materialen Lax Vox methode

Het afdekken van ongeveer € 1000,- minder contributie inkomsten vanwege een verminderd ledenaantal

Lei wil graag weten of er een soort van financieel evenwicht is tussen de kosten van het oefenlokaal in de Caumerbron en het nieuwe oefenlokaal in het Juphuis.

De voorzitter legt uit dat de pure financiële kosten nu op jaarbasis iets hoger liggen, maar dat daarvoor voorwaarden en andere positieve kanten van de nieuwe oefenruimte duidelijk beter zijn.

4. De Kascontrole

De kascommissie bestaat nu uit Saskia en Arno. Bij de controle van alle financiële stukken blijkt dat er een uitgavepost van € 40,- niet helder is omdat er geen uitgavebewijs van aanwezig is. Dit punt kwam ook ter sprake bij agendapunt 3 van deze vergadering. Hier werd uitgelegd wat de zeer waarschijnlijke oorzaak is. Verder was alles helemaal in orde en daarom stelt de kascontrolecommissie aan de ledenvergadering voor om décharge te verlenen aan de penningmeester voor de jaren 2019, 2020 en 2021. De leden gaan hiermee akkoord.

5. 25 Jarig Jubileum:

Op 12 november 2021 heeft de voorzitter tijdens een repetitie uitgelegd dat ons koor in 2022 25 jaar bestaat en dat dit een reden is om een feest te organiseren. Dat feest zou moeten plaatsvinden in de Caumerbron en als het eventueel kan, mag dit samenvallen met de heropening van de gerenoveerde oefenruimte. Gelet op de problemen waarin we vanwege de coronabesmettingen toen, op 12 november 2021 zaten was het erg voorbarig om iets definitief vast te leggen.

Nu, mei 2022, zitten we nog steeds in een onzekere periode. In de Caumerbron is nog steeds niets gerenoveerd en wijst niets op een begin daarvan. Bovendien gaan Maud en Jaap ons verlaten en is ons koor toe aan een nieuwe dirigent en toetsenist. Dus nog meer onzekerheden, zeker als we bij dit jubileum ook aan muzikale activiteiten denken.

Ondanks dit alles wil het bestuur toch aandacht besteden aan dit jubileum, maar dan wel op een bescheiden manier. In oktober zou een werkgroep dan iets kunnen organiseren. Bijvoorbeeld een wandeling met aansluitend een etentje voor de koorleden in de Caumerbron. Dit zou dan ergens in oktober van dit jaar kunnen zijn. Uiteraard zijn andere manieren om hier inhoud aan te geven ook welkom.

Yvonne Driessen en Marianne van den Broek beginnen met het opstarten van een werkgroep en gaan op zoek naar meer medewerkers.

Als de renovatie van de Caumerbron is voltooid en het koor weer op volle muzikale sterkte is kunnen we hopelijk in 2023 grootser uitpakken met de aandacht voor het 25jarig bestaan.

6. Aftredende bestuursleden:

Het rooster van aftreden is vanwege het niet doorgaan van de vergaderingen in 2020 en 2021 aangepast en ziet er nu als volgt uit:

Agnes: Penningmeester is aftredend en niet herkiesbaar

Resi: Algemeen bestuurslid is aftredend en niet herkiesbaar

Jacqueline: Algemeen bestuurslid is aftredend en niet herkiesbaar.

Volgens de statuten is onze vereniging verplicht een penningmeester in het bestuur te hebben. Het bestuur moet volgens de regels minimaal bestaan uit een voorzitter, een penningmeester en een secretaris.

Er hebben zich tot heden geen nieuwe kandidaten gemeld. Desondanks vraagt de voorzitter iedereen zeer nadrukkelijk om de komende 14 dagen hier nog eens goed over na te denken.

7. Bestuur en werkgroepen:

Tot nu toe werd in onze bestuursorganisatie heel vaak van alles en nog wat georganiseerd door de zittende bestuursleden. Heel vaak met enthousiaste ondersteuning van welwillende leden. Marcel legt uit dat deze organisatie ook anders zou kunnen.

Hij oppert het idee om een aantal vaste werkgroepen samen te stellen, waarbij het bestuur bestaande uit voorzitter, penningmeester en secretaris niet persé nodig zijn. Hier maken diverse vaste koorleden deel van uit. De werkzaamheden van die groepen kunnen uiteraard sterk verschillen, zowel wat betreft activiteit als intensiteit.

Twee werkgroepen bestaan er eigenlijk al: de kascommissie en de muziekcommissie.

Je zou dit kunnen uitbreiden met een feestcommissie (die nu aan het ontstaan is met de leden Yvonne Driessen en Marianne van den Broek), maar ook een logistiekcommissie, waarvoor Lei Hermans zich aanmeldt. Verder een commissie die aandacht besteedt aan lief- en leedzaken, of wellicht een commissie die zich met commerciële activiteiten bezig houdt en optredens regelt. Hoe dit ook gaat uitzien is nog een open zaak. Goede ideeën zijn welkom. Voor al deze commissies zou er dan één persoon in het bestuur kunnen zitten om dit te coördineren maar niet om de werkzaamheden van de werkgroepen eenzijdig te bepalen. Dat betekent dan ook dat het bestuur niet meer uit 6 leden hoeft te bestaan en zich kan richten op besturen zoals dat in de statuten wordt aangegeven.

Marcel wil hier als bestuurslid een start mee maken om deze nieuwe organisatievorm van de grond te krijgen. Dat neemt niet weg dat er nog steeds een vacature is voor de functie van penningmeester.

8. Muziekcommissie

Joep deelt mee dat deze commissie alleen maar bezig is geweest om samen met onze dirigente Maud te zoeken naar repertoire voor het optreden bij het Rock Anthems festival.

Helaas strooiden de coronaperikelen ook hier roet in het muzikale eten omdat de voorbereidingstijd voor een succesvolle deelname te kort was.

9. Vacature dirigent en toetsenist.

De voorzitter vertelt dat hij contact heeft gehad met Christianne Neven en hoe dit contact tot stand kwam. Verder liet hij de leden weten wat zij op muzikaal gebied allemaal gestudeerd en gedaan heeft en waar zij tot op vandaag nog mee bezig is.

Zij wil graag op 3 juni a.s. naar de repetitie komen en na de pauze met de koorleden iets gaan doen.

Helaas heeft zich nog niemand aangediend als geïnteresseerde toetsenist. Daarop laat Lei weten dat hij iemand persoonlijk kent die dit waarschijnlijk wel zou kunnen. Hij gaat contact opnemen met die betreffende persoon en laat ons weten of hier een oplossing van zou kunnen komen.

10. Afmelden repetitie:

Joep vraagt aan de leden of ze zich willen afmelden als ze niet kunnen komen naar de repetitie. Dat kan via de whatsappgroep, sms, het Forum, telefonisch of een ander koorlid. Hij vraagt bovendien of iedereen zo veel mogelijk aanwezig kan zijn op vrijdagavond. Een koor kan niet goed functioneren als er van de 29 zingende leden 10 of méér niet aanwezig zijn. En dat gebeurt de laatste tijd regelmatig.

11. Rondvraag:

Wilma wil weten of we nu boven of beneden in het Juphuis blijven om te oefenen.

In principe beneden omdat deze ruimte toch fijner is wat betreft plaats en akoestiek. Het nadeel is dat onze spullen dan wel trap af en daarna weer trap op moeten. De beheerder heeft soms op vrijdag verplichtingen naar andere huurders. Dan gaan we boven repeteren. De bergruimte is boven aan de kleine kant. De voorzitter gaat met de beheerder hierover in gesprek.

Anita bedankt alle aftredende bestuursleden voor hun werk voor het koor en krijgt bijval van de andere leden.

Marianne van den Broek vraagt of wij als koor kunnen meedoen op een korendag op 2 oktober a.s. De voorzitter legt uit dat dit met de muzikale wisselingen van dirigent en toetsenist en ook nog een zomervakantie die eraan komt, jammer genoeg nog niet mogelijk is.

12. Sluiting:

De voorzitter fêteert de mensen van het combo, de dirigente en de webmaster met de jaarlijkse traktatie voor hun bijzondere bijdrage in ons koor en sluit de vergadering met een woord van dank aan iedereen voor hun komst en inbreng.